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Interpelacja

Na ulicy Plockie.i chodniki ( w tym zbudowane w ubieglym roku) zarastaj4 chwastami.

Jest to jeden z gl6wnych wjazd6w do miasta i powinien byi jego wizyt6wkq.
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